
                              
           REPUBLIKA HRVATSKA 
 KRAPINSKO-ZAGORSKA ŽUPANIJA 
                  GRAD ZABOK 
                    Gradsko vijeće 
 
KLASA: 021-05/20-01/017 
URBROJ: 2197/01-02-20-4/1 
Zabok, 16.12.2020. 

SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 

sa 37. sjednice Gradskog vijeća Grada Zaboka održane 14. prosinca 2020. godine u 
Gradskoj galeriji, ZIVTOV trg 10, s početkom u 18:00 sati. 

Gradsko vijeće Grada Zaboka ima 15 članova. 
Prisutni: Žarko Ivančić, predsjednik, Ernest Oremuš i Nevenka Gregurić, 

potpredsjednici, te članovi: Zoran Krajačić, Bojana Birač, Rino Valec, Branko Piljek, Josip 
Horvatin, Mario Videk, Nataša Hlaban, Martina Repovečki, Krunoslav Kušan, Zoran Bunčec, 
Martina Rubil Skitanić i Franjo Jadek (15 članova). 

Nadalje, sjednici su prisutni: gradonačelnik Ivan Hanžek, zamjenica gradonačelnika 
Valentina Đurek, Nenad Miletić, pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i 
javne potrebe, Natalija Gretić, pročelnica Ureda Grada, Marija Sinković, pročelnica Upravnog 
odjela za financije, Kruno Čačko, samostalni upravni referent u Uredu Grada, Ljerka Valec, 
administrativni tajnik u Uredu Grada, Danijel Tuđa, stručni suradnik za infrastrukturu u 
Upravnom odjelu za komunalno gospodarstvo i javne potrebe Grada Zaboka,  Silva Videk, 
novinarka Zagorskog lista, Darko Fiket, novinar Zagorskog radija, Sebastijan Fuštin, novinar 
Radio Stubice, Nenad Kralj, novinar Mreže TV, Ivan Lambert, novinar TV ZAPAD. 

Zapisnik je vodio: Kruno Čačko 
Predsjednik Gradskog vijeća  predložio je dopunu dnevnog reda točkom 16. koja glasi 
„16. Prijedlog Odluke o oslobađanju od obveze plaćanja komunalne naknade kao 

mjere ublažavanja negativnih posljedica uzrokovanih koronavirusom COVID-19“. 
Točka 16. Vijećnička pitanja i prijedlozi postaje točkom 17. 
Dopuna dnevnog reda usvojena je većinom glasova sa 11 glasova za i 4 suzdržana. 
Dnevni red s usvojenom dopunom usvojen je većinom glasova sa 11 glasova za i 4 

suzdržana, te je utvrđen sljedeći  
D n e v n i     r e d 

 
1. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 36. sjednice Gradskog vijeća Grada Zaboka 24.9.2020., 
2.  Rebalans Proračuna Grada Zaboka za 2020.: 
    1.) Prijedlog odluke o II. izmjenama i dopunama Proračuna Grada Zaboka za 2020. godinu, 
    2.) Prijedlog I. izmjene Odluke o  izvršavanju proračuna Grada Zaboka za 2020., 
    3.) II. izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu    
        Zaboku za 2020. godinu, 
    4.) II. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu    
        Zaboku za 2020. godinu, 
    5.) II. izmjene Programa socijalne skrbi Grada Zaboka za 2020. godinu,  
    6.) I. izmjene Programa javnih potreba u sportu Grada Zaboka za 2020. godinu,  
    7.) II. izmjene Programa javnih potreba u kulturi Grada Zaboka za 2020. godinu, 
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    8.) I. izmjene Programa utroška dijela sredstava turističke pristojbe za 2020. godinu, 
    9.) II.  izmjene Programa korištenja sredstava ostvarenih od naknade za promjenu namjene    
        poljoprivrednog zemljišta na području grada Zaboka u 2020. godini, 
   10.) I. izmjena Programa raspodjele spomeničke rente za 2020. godinu,  
   11.) I. izmjena Programa utroška sredstava od prodaje stanova na kojima postoji stanarsko            
          Pravo, 
3. Proračun Grada Zaboka za 2021. godinu: 
   1.) Prijedlog odluke o proračunu Grada Zaboka za 2021. te projekcija za 2022. i 2023., 
   2.) Prijedlog odluke o izvršavanju proračuna Grada Zaboka za 2021., 
   3.) Prijedlog programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Zaboku za 2021., 
   4.) Prijedlog programa gradnje građevina za gospodarenje komunalnim otpadom u Gradu  
         Zaboku za 2021., 
    5.) Prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Zaboka za 2021., 
    6.) Prijedlog programa socijalne skrbi Grada Zaboka za 2021.,  
    7.) Prijedlog programa javnih potreba u sportu Grada Zaboka za 2021., 
    8.) Prijedlog programa javnih potreba u kulturi za 2021., 
    9.) Prijedlog programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2021.,         
    10.) Prijedlog programa utroška sredstava od prodaje stanova na kojima postoji stanarsko  
            pravo za 2021.,  
    11.) Prijedlog programa raspodjele spomeničke rente za 2021., 
    12.) Prijedlog programa utroška dijela sredstava turističke pristojbe za 2021., 
    13.) Prijedlog programa korištenja sredstava ostvarenih od naknade za promjenu namjene  
           poljoprivrednog zemljišta na području Grada Zaboka za 2021.,  
    14.) Prijedlog programa korištenja sredstava ostvarenih od naknade za zadržavanje 
nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na području Grada Zaboka za 2021., 
4. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o porezima Grada Zaboka, 
5. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi, 
6. Izbor članova i zamjenika članova Savjeta mladih Grada Zaboka, 
7. Lokalni program za mlade Grada Zaboka za razdoblje od 2021. do 2025., 
8. Povjeravanje komunalnih djelatnosti trgovačkom društvu PLAVINKA, d.o.o., donošenje  
    odluka o povjeravanju obavljanja uslužne komunalne djelatnosti: 
1.) održavanje javnih zelenih površina,  
2.) održavanje groblja i usluge ukopa pokojnika unutar groblja, 
3.) održavanje čistoće javnih površina,  
4.) usluge parkiranja na uređenim javnim površinama, 
9. Prijedlog odluke o raspoređivanju sredstava iz Proračuna Grada Zaboka za financiranje  
    redovitih političkih aktivnosti u 2021. godini, 
10. Prijedlog Odluke o donošenju Prostornog plana uređenja Grada Zaboka – pročišćeni tekst, 
11. Plan djelovanja Grada Zaboka u području prirodnih nepogoda za 2021. godinu, 
12. Civilna zaštita: 
      1.) Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Grada Zaboka u 2020. godini, 
      2.) Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Zaboka za 2021. godinu s       
           financijskim učincima za trogodišnje razdoblje, 
13. Izvješće o provedbi Godišnjeg plana upravljanja imovinom-nekretninama Grada Zaboka 
za       
      2019. godinu, 
14. Godišnja pomoć umirovljenicima povodom Božića i Nove 2021., 
15. Izvještaj Gradonačelnika o korištenju sredstava proračunske zalihe za rujan i listopad 
2020., 
16. Prijedlog Odluke o oslobađanju od obveze plaćanja komunalne naknade kao mjere 
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ublažavanja negativnih posljedica uzrokovanih koronavirusom COVID-19, 
17. Vijećnička pitanja i prijedlozi. 
 
Prelazi se na rad po dnevnom redu 
 

Točka 1. 
Verifikacija skraćenog zapisnika sa 36. sjednice Gradskog vijeća Grada Zaboka 
24.9.2020. 
Primjedbi na zapisnik nije bilo te se isti verificira. 
 

Točka 2. 
Rebalans Proračuna Grada Zaboka za 2020.: 
    1.) Prijedlog odluke o II. izmjenama i dopunama Proračuna Grada Zaboka za 

2020. godinu, 
Objašnjenje uz ovu točku dnevnog reda dao je gradonačelnik Ivan Hanžek. Prijedlog 

je izrađen u suradnji sa svim dionicima (dječji vrtić, pučko otvoreno učilište, …) te nema 
potrebe za opširna obrazlaganja. Zoran Bunčec – moli detaljnije obrazloženje vezano uz 
amandmane. Ivan Hanžek – povećanje sredstava za Dječji vrtić – sukladno Kolektivom 
ugovoru i odluci Vlade Dječji vrtić je izradio prijedlog proračuna za ovu godinu u kojem nije 
bio regres. Tijekom jeseni je došlo do promjena u razgovorima na nivou Vlade, te je obavljen 
razgovor s predstavnicima  sindikata Dječjeg vrtića. Prihvaćen je prijedlog korekcije tog 
dijela u Proračunu. Pučko otvoreno učilište – radi se o situaciji vezano uz COVID – 19 – 
troškovi su ostali isti, a broj prodanih karata, odnosno neodržavanje projekcija nije ekonomski 
pokrilo dio planiranog prihoda Pučkog. Branko Piljek – kako se javio višak koji se prenosi u 
narednu godinu od cca. 2.800.000,00 kn. Smanjenje prihoda iznosi nešto manje od 
12.000.000,00 kn sukladno terminskom planu – kako se onda radi o usklađenom terminskom 
planu? Prihodi iz drugih proračuna umanjeni su za 900.000,00kn – nije vidljivo na koje se to 
planirane prihode odnosi. U razdjelu 03 bilo planirano 39.500.000,00, a rebalansom se 
umanjuje za 25.000.000,00 kn – zbog čega je došlo do ovako velike razlike? Marija Sinković 
– planirani višak prihoda planiran je na osnovu ostvarenja programa i projekata koji su 
planirani u ovoj godini. Ako za neke programe nisu primljeni novci, a zbog COVID-a nije 
odrađen u cijelosti program, taj dio prihoda se prenosi u sljedeću godinu, isto vrijedi iza ostale 
projekte pa se taj dio prenosi u proračun za 2021. godinu. S prijenosom viška iz 2020. ne 
može se raspolagati u 2021., govoreći o planu. Neke stvari su izvan našeg utjecaja – 
koronavirus, datum sklapanja ugovora za BRZO i reGENERATOR. Već u prvom prijedlogu 
proračuna za 2020. bili su projekti BRZO i reGENERATOR te je planirano kreditno 
zaduženje za dio od Grada Zaboka u tim projektima. Obzirom da za projekte još nije bila 
raspisana javna nabava nepoznato je koliko će isti iznositi pa nisu realizirani planirani 
rashodi, a samim time ni planirani prihodi. Svi projekti imaju svoje izvore financiranja. 
Branko Piljek dodatno traži obrazloženja na svoja pitanja. Marija Sinković – poslujući po 
principima proračunskog računovodstva, nije se išlo na kreditno zaduživanje, ni kratkoročno – 
ne mogu se ostvariti rashodi ako se ne ostvare prihodi. Branko Piljek – 900.000,00kn iz 
drugih proračuna – o kojim stavkama se radi? Marija Sinković - nije realizirana pomoć iz 
Krapinsko-zagorske županije (dalje u tekstu: KZŽ) za sufinanciranje nerazvrstanih cesta, 
sufinanciranje za nogostup Martinišće te ostale pomoći i pomoći koje su planirali ostali 
proračunski korisnici. Zoran Bunčec – u rebalansu je predviđeno 135.000,00 kn više za 
Sportsku zajednicu te održavanje Sportske dvorane za 200.000,00 kn više. Nenad Miletić – 
vezano uz pitanje za Sportsku zajednicu – radi se o sufinanciranju projekata sportskih 
društava – NK Mladost i rukometni klub koji su se javili na programe HOO-a. Za rukometni 
klub je nabavljena oprema za održavanje turnira za djecu, a NK Mladost je prijavio program 



 4 

za nabavu opreme za održavanje igrališta. Grad sufinancira navedene programe. Drugo 
pitanje – s obzirom na izostanak sufinanciranja dvorane od strane KZŽ zbog koronavirusa 
(nije održavana nastava tjelesnog i zdravstvenog odgoja srednjih škola), Grad je pokrio iznos 
koji nije ostvaren od KZŽ. 

Nakon rasprave Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog broja 
članova, sa 10 glasova za, 4 glasa protiv i 1 suzdržanim donosi 

Odluku o II. izmjenama i dopunama Proračuna Grada Zaboka za 2020. godinu. 
 
    2.) Prijedlog I. izmjene Odluke o izvršavanju proračuna Grada Zaboka za 

2020., 
Marija Sinković – obzirom da nije realiziran kredit, potrebno je prilagoditi ovu Odluku 

II. izmjenama Proračuna za 2020. godinu. Nakon toga Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom 
glasova ukupnog broja članova, sa 10 glasova za, 4 glasa protiv i 1 suzdržanim donosi 

I. izmjene Odluke o izvršavanju proračuna Grada Zaboka za 2020., 
 
    3.) II. izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture u 

Gradu Zaboku za 2020. godinu, 
Rasprave nije bilo te je Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog broja 

članova, sa 10 glasova za, 4 glasa protiv i 1 suzdržanim donosi 
II. izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu 

Zaboku za 2020. godinu. 
 
    4.) II. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture u 

Gradu Zaboku za 2020. godinu, 
Rasprave nije bilo te je Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog broja 

članova, sa 10 glasova za, 4 glasa protiv i 1 suzdržanim donosi 
II. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 

Zaboku za 2020. godinu, 
 
    5.) II. izmjene Programa socijalne skrbi Grada Zaboka za 2020. godinu,  
Rasprave nije bilo te je Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog broja 

članova, sa 11 glasova za, 3 glasa protiv i 1 suzdržanim donosi 
II. izmjene Programa socijalne skrbi Grada Zaboka za 2020. godinu, 
 
    6.) I. izmjene Programa javnih potreba u sportu Grada Zaboka za 2020. 

godinu,  
Rasprave nije bilo te je Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog broja 

članova, sa 10 glasova za, 3 glasa protiv i 2 suzdržanih donosi 
I. izmjene Programa javnih potreba u sportu Grada Zaboka za 2020. godinu, 
 
    7.) II. izmjene Programa javnih potreba u kulturi Grada Zaboka za 2020. 

godinu, 
Rasprave nije bilo te je Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog broja 

članova, sa 12 glasova za i 3 glasa protiv donosi 
II. izmjene Programa javnih potreba u kulturi Grada Zaboka za 2020. godinu, 
 
    8.) I. izmjene Programa utroška dijela sredstava turističke pristojbe za 2020. 

godinu, 
Rasprave nije bilo te je Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog broja 

članova, sa 10 glasova za, 4 glasa protiv i 1 suzdržanim donosi 
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I. izmjene Programa utroška dijela sredstava turističke pristojbe za 2020. godinu, 
 
    9.) II.  izmjene Programa korištenja sredstava ostvarenih od naknade za 

promjenu namjene poljoprivrednog zemljišta na području grada Zaboka u 2020. godini, 
Rasprave nije bilo te je Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog broja 

članova, sa 11 glasova za i 4 glasa protiv donosi 
II.  izmjene Programa korištenja sredstava ostvarenih od naknade za promjenu 

namjene poljoprivrednog zemljišta na području grada Zaboka u 2020. godini, 
 
   10.) I. izmjena Programa raspodjele spomeničke rente za 2020. godinu,  
Rasprave nije bilo te je Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog broja 

članova, sa 11 glasova za, 3 glasa protiv i 1 suzdržanim donosi 
I. izmjene Programa raspodjele spomeničke rente za 2020. godinu, 
 
   11.) I. izmjena Programa utroška sredstava od prodaje stanova na kojima 

postoji stanarsko Pravo, 
Rasprave nije bilo te je Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog broja 

članova, sa 10 glasova za, 3 glasa protiv i 2 suzdržanih donosi 
I. izmjene Programa utroška sredstava od prodaje stanova na kojima postoji 

stanarsko Pravo. 
 

3. Proračun Grada Zaboka za 2021. godinu: 
1.) Prijedlog odluke o proračunu Grada Zaboka za 2021. te projekcija za 2022. i 

2023., 
Ivan Hanžek – najvažnija točka dnevnog reda. Ukoliko se ne prihvati ovaj Proračun 

raspušta se Gradsko vijeće i Grad Zabok ima Gradonačelnika i povjerenika Vlade RH 
obzirom da je termin za lokalne izbore za manje od 6 mjeseci. Ovaj Proračun rađen je na bazi 
prijedloga vijeća mjesnih odbora, posebno u komunalnoj infrastrukturi. U prethodnom 
razdoblju nismo mogli konkurirati za europske projekte zbog visokog stupnja razvijenosti. 
Grad Zabok prepoznao je važnost Urbane aglomeracije Zagreb (dalje: UAZ) i ovo vijeće u 
prošlom mandatu donijelo je odluku o pristupanju Grada Zaboka aglomeraciji. Jedan od 
raspisanih natječaja odnosio se na „brownfield“ investicije gdje je projekt Grada Zaboka 
„reGENERATOR“ dobio najbolje ocjene, za procjenu utjecaja na kvalitetu života, a za koji je 
„fisibility“ studiju izradio Ekonomski institut iz Zagreba. Drugi projekt je „BRZO“ koji je 
prijavljen u programu biciklističkih i pješačkih staza u okviru UAZ-a. Projekt je prvi 
prijavljen i ocjenjen najboljim. Pred neki dan je stigla suglasnost na sve dokumente projekata 
koje smo bili dužni prezentirati. Natječaj za gradnju u projektu „reGENERATOR“ je raspisan 
i postoji značajan interes izvođača, a slična je situacija i za „BRZO“. Dobivena je i potvrda 
projekta „MI Pomažemo Starijima II“ – ponovno 55 zaposlenih žena i 350 korisnika koji će 
dobiti pomoć u kući. Dobili smo i projekt „Superstar“. U svim tim projektima i programima 
predviđena su sredstva za administrativnu podršku. Mi smo kroz tu administrativnu podršku u 
protekle dvije godine ostvarili više od 800.000,00 kuna koja su smanjila trošak plaće uprave i 
koja sredstva su tako mogla biti prenamijenjena za druge troškove. U slučaju ne donošenja 
proračuna Zabok postaje grad-slučaj, Zabok se zaustavlja u razvoju i unaprjeđenju, te se mora 
razmišljati o posljedicama takve odluke. Vezano za amandmane koji su danas stigli isti nisu 
formalno ispravni pa se o istima ne raspravlja obzirom da nisu sukladni Zakonu o proračunu 
ni Poslovniku Gradskog vijeća Grada Zaboka.  
 Branko Piljek – podnio sam 4 amandmana sukladno Poslovniku Gradskog vijeća. 
Možete ih odbiti iz formalnopravnih razloga, ali iz istih razloga mogli ste odbiti i sve one 
amandmane koji su prihvaćeni u proceduri donošenja proračuna i rebalansa. Zakon o lokalnoj 
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je predvidio i ne donošenje proračuna. Ako se danas ne prihvati proračun možemo ga uputiti 
na drugo čitanje do kraja godine. Moja 4 amandmana odnose se na „BRZO“ biciklističku 
stazu Zabok-Oroslavje jer je po meni nepotrebna, preskupa, i Grad se zadužuje za 8 milijuna 
kuna. Tih 8 milijuna kuna ja sam rebalansom preraspodijelio na izgradnju igrališta s 
umjetnom travom (2,5 milijuna kuna). Temelj mog prijedloga je obećanje dogradonačelnice iz 
prosinca prije 3 godine. Drugi dio se odnosi na izgradnju bazena – predloženo nešto više od 4 
milijuna kuna (isto se skida sa stavke „BRZO“). Ovaj prijedlog temelji se na obećanju 
dogradonačelnice iz prosinca prije 3 godine te gradonačelnika s Večeri Zabočana iste godine. 
Treći dio se odnosi na izgradnju atletske staze u vrijednosti 1,4 milijuna kuna u sklopu 
sportskog centra Zaseka. Ovaj prijedlog temelji se na obećanju dogradonačelnice iz prosinca 
prije 3 godine te gradonačelnika s Večeri Zabočana iste godine. 100.000,00 kuna predviđeno 
je za izgradnju vježbališta na otvorenom. Imam sljedeća pitanja – amandman za 
sufinanciranje zdravstvenog osiguranja umirovljenika. Trebalo bi ući u Proračun kao dio 
socijalnog programa. Za knjižnicu je planirano 361.000,00 kuna. Na što se to odnosi? 
Turistička zajednica područja – mi za turističku izdvajamo 100.000,00 kuna. 50.000,00 kuna 
ide za funkcioniranje zajednice, a 50.000,00 za plaćanje manifestacija koje se odvijaju na 
području grada - molim objašnjenje za što ide drugih 50.000,00 kuna. Cikloturizam ZaZaKr – 
170,000.00 kuna. Od ove staze ostalo je neuređeno otprilike 1.300 metara. Tamo su dva 
kanala koje bi trebalo riješiti mostom. Ako je tu na 1.300 m planirano 170.000,00 kuna, a za 
ovih 140 metara pokraj reGARDENa je potrošeno 140.000,00 kuna, kakva je to investicija i 
što će se tamo investirati obzirom na nesrazmjer ulaganja. Koliko će je javnih natječaja 
predviđa biti raspisano u 2021., a odnose se na izgradnju komunalne infrastrukture. Nenad 
Miletić – ZaZaKr - točno ste predvidjeli, radi se o premošćivanju i izgradnji mostova te 
uređenju propusta. Koliko će biti natječaja – biti će ih sukladno vrijednostima koje projekti 
nose, a u skladu s Zakonom o javnoj nabavi. To su rekonstrukcija nogostupa u Martinišću, 
Lug Zabočki, nogostup Jakuševec Zabočki, nerazvrstane ceste. Marija Sinković – knjižnica je 
planirala troškove najamnine i pričuve – ukoliko se donese odluka o kupnji prostora onda će 
se ti troškovi smanjiti. Branko Piljek – to je za kupnju prostora? Marija Sinković – mjesečni 
zakup i pričuva. Nabava prostora je na posebnoj stavci. Branko Piljek – moli odgovor na što 
se točno odnosi 361.000,00 kuna. Ivan Hanžek – to je planirano za zakupninu ako ne dođe do 
kupnje prostora. I nadalje se pregovora s vlasnikom prostora oko kupoprodaje – njegova 
cijena je veća od procjene sudskih vještaka. Kruno Čačko – vezano uz financiranje TZ - prvi 
dio od 50.000,00 kuna je temeljem Sporazuma o osnivanju TZ kojim se financira rad TZ, a 
drugi dio za programe i projekte na području grada. Tokom godine odvijaju se razne 
manifestacije turističkog predznaka te u tom slučaju Grad daje poticajna sredstva za 
provođenje istih, ali i za neke iznimne situacije kao što je ove godine bila kandidatura TZP za 
naslov Europska regija sporta 2021. – nit vodilja u turizmu naše zajednice u idućoj godini. 
Branko Piljek – koliko mi dobivamo natrag od uloženog? Kruno Čačko – prihodi turističke 
zajednice su turistička pristojba i članarina. S područja grada Zaboka najviše se ubira 
članarina koju uplaćuju subjekti klao što su trgovina i ugostiteljstvo – očekuje se da će osobe 
koje dođu na turističko događanje potrošiti novce u trgovini i ugostiteljstvu te na taj način 
vratiti dio sredstava u Proračun grada i u Financijski plan TZ. Nataša Hlaban – pohvaljuje 
komunikaciju s mjesnim odborima. Predlaže bolju komunikaciju s vijećnicima prilikom 
planiranja proračuna. Projekt reGENERATOR – zanimala nas je samo informacija da li je 
predujam dobiven ili nije pa je to bilo kasnije objašnjeno da će se uzimati u toku projekta, a 
ne unaprijed. U slučaju da ne prođe proračun smatra da to nije ništa dramatično. Možemo još 
uvijek održati jednu sjednicu. Ivan Hanžek – do prije 9-10 mjeseci bili ste češće u gradskoj 
upravi, a to se sad promijenilo. Posljedice nedonošenja proračuna – za sport nema novaca, za 
kulturu nema novaca, samo redovni izdaci – plaće, hladni pogon, dječji vrtić, gradska uprava i 
knjižnica. Usprkos COVID-a održavamo sjednicu da pravovremeno donesemo odluke o 
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porezu i komunalnoj naknadi jer se inače neće primjenjivati od 01.01., moraju se donijeti do 
15.12. da bi se primjenjivale s 01.01., odnosno komunalna naknada za prosinac. Branko Piljek 
– nedonošenje proračuna – u poslovniku Gradskog vijeća stoji da ako gradsko vijeće ne 
donese proračun prije početka godine, moguće je privremeno financiranje u skladu s 
posebnim zakonom. Vi ste jedini predlagač proračuna, a ukoliko se prijedlog ne može 
promijeniti i ako se teret odluka prebacuje na gradsko vijeće onda je gradsko vijeće 
nepotrebno. Ako se od strane gradskog vijeća ne može promijeniti niti jedan dio u proračunu 
onda gradskog vijeća ne treba. Slažem se s većinom proračuna ali nisam za stazu Zabok-
Oroslavje, za nadvožnjak, za stazu sam prema Začretju da se završi. Ivan Hanžek – Gradsko 
vijeće je donijelo sve Odluke vezano uz projekt „BRZO“ pa je na temelju istog potpisan i 
ugovor. Sredstva za sufinanciranje sporta, kulture, socijale se dodjeljuju temeljem raspisanih 
natječaja. Mimo raspisanih natječaja ne može se vršiti financiranje. Ako se proračun ne 
donese neće se moći financirati navedeni programi jer se neće moći raspisati natječaji. 
Financira se samo nužni dio – hladni pogon. Branko Piljek – Najgrublja varijanta je da se u 
slučaju nedonošenja proračuna raspusti vijeće. Vi možete predložiti donošenje Odluke o 
privremenom financiranju. Žarko Ivančić – traži obrazloženje zašto nije prihvaćen amandman 
Nataše Hlaban. Ivan Hanžek radi se o božićnicama i pomoći umirovljenicima – od HZMO 
možemo dobiti samo generalne podatke o umirovljenicima obzirom na zaštitu podataka i 
GDPR. Nataša – prijedlog je da se poveća ovaj dio u proračunu dar u naravi. Mirovine ne 
prate troškove života niti minimalnu plaću – predlaže rangirati dar na 3 razine visine mirovine 
u odnosu na prosječnu mjesečnu plaću u RH. Nevenka Gregurić – pravilo je da do 1.000,00 
kuna mirovine umirovljenici dobivaju 300,00 kn bon, a za mirovinu od 1.001,00 do 2.000,00 
kuna 200,00 kuna bon. Amandman kolegice Nataše ide za tim da se povećaju ova sredstva. 
Marija Sinković – vezano uz podjelu božićnica umirovljenicima – podaci su teško dobavljivi 
zbog zaštite podataka, dobivamo nesistematizirane podatke pa se u njima nađu i podaci o 
umirovljenicima i iz okolnih općina. Zato je i podjela bonova dana Matici umirovljenika jer 
oni dobivaju na uvid odreske od posljednje mirovine prilikom predaje bona. Od HZMO 
dobijete samo popis svih umirovljenika koji imaju hrvatsku mirovinu po prihodovnim 
razredima. Nije moguće dobiti podatke onako kako je predložila Nataša Hlaban (o visini 
mirovine umirovljenika tri mjeseca prije Božića). Matica umirovljenika Gradu predlaže iznos 
koji je potrebno osigurati za podjelu bonove. Za 2019. izvršen je povrat bonova u iznosu od 
70 tisuća kuna. Na osnovi ovogodišnje podjele može se raspravljati o povećanju cenzusa. 
Nevenka Gregurić – mi nemamo podataka tko ima koliku mirovinu. Onaj tko ima i dvije kune 
više od cenzusa ne može ostvariti pravo na bon. Predlaže da se poveća cenzus na 2.500,00kn 
mirovine. Ivan Hanžek – za iduće razdoblje se može ići s novim prijedlogom i rebalansirati 
iznos u proračunu. Imamo i korisnike inozemnih mirovina pa su se pojavljivali umirovljenici 
s malom hrvatskom mirovinom ali koji imaju inozemnu mirovinu. Nevenka Gregurić – bilo je 
pojava ranije da dolaze s inozemnom mirovinom, ali sada toga i nema. Žarko Ivančić – što se 
tiče Proračuna – ne slažem se sa stazom BRZO – najviše s mostom, međutim, drugi 
amandmani su prihvaćeni – i za vrtić i za Pučko. Glasat ću za donošenje proračuna ali bilo bi 
transparentnije da smo više komunicirali na razini vijeće-gradonačelnik. 
  Nakon rasprave, pristupilo se glasanju kako slijedi. 
 Amandman vijećnice Nataše Hlaban koji glasi: 
Program 1016: Socijalna skrb Aktivnost A101606: Jednokratne novčane pomoći Navedeni 
iznos od sveukupno 475.000,00 kuna mijenja se i glasi 515.000,00 kuna. Predlaže se poziciju 
Tekući projekt T101005: Izmjera prostora smanjiti s 249.000,00 na 209.000,00 kuna. 

Amandman vijećnice Nataše Hlaban, budući da nije prihvaćen od strane predlagača, 
dan je na glasanje te je Gradsko vijeće Grada Zaboka, većinom glasova ukupnog broja 
članova, sa 9 glasova za i 6 glasova protiv prihvatilo amandman čime je postao sastavni dio 
prijedloga proračuna. 



 8 

Branko Piljek – moje amandmane zbog proceduralne greške nećete dati na glasanje? 
Natalija – takav je prijedlog, a predsjednik može odlučiti. Branko Piljek – pisao sam 
amandmane da se o njima glasa, ali ako su propisi i pravo takvo onda protiv toga ne mogu. 

Proračun u cjelini s prihvaćenim amandmanom Nataše Hlaban dan je na glasanje te je 
Gradsko vijeće Grada Zaboka, većinom glasova ukupnog broja članova, s 10 glasova za i 5 
protiv donijelo Odluku o proračunu Grada Zaboka za 2021. te projekcija za 2022. i 2023. 
 
   2.) Prijedlog odluke o izvršavanju proračuna Grada Zaboka za 2021., 
 Rasprave nije bilo te je Gradsko vijeće Grada Zaboka sa 10 glasova za i 5 protiv 
donijelo 
 Odluku o izvršavanju proračuna Grada Zaboka za 2021. 

3.) Prijedlog programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Zaboku za 
2021. godinu, 
Bez rasprave, Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog broja članova, sa 10 
glasova za, 4 protiv i 1 suzdržanim donosi 

Program građenja komunalne infrastrukture u Gradu Zaboku za 2021. godinu 
 

4.) Prijedlog programa gradnje građevina za gospodarenje komunalnim otpadom 
u Gradu Zaboku za 2021. godinu, 
Bez rasprave, Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog broja članova, sa 11 
glasova za, 3 protiv i 1 suzdržanim donosi 
Program gradnje građevina za gospodarenje komunalnim otpadom u Gradu Zaboku za 
2021. godinu, 
 

5.) Prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Zaboka 
za 2021. godinu, 
Bez rasprave, Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog broja članova, sa 10 
glasova za, 3 protiv i 2 suzdržana donosi 
Program održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Zaboka za 2021. godinu 
 

6.) Prijedlog programa socijalne skrbi Grada Zaboka za 2021. godinu,  
Bez rasprave, Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog broja članova, sa 10 
glasova za, 3 protiv i 2 suzdržana donosi 
Program socijalne skrbi Grada Zaboka za 2021. godinu 
 

7.) Prijedlog programa javnih potreba u sportu Grada Zaboka za 2021. godinu, 
Bez rasprave, Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog broja članova, sa 10 
glasova za, 4 protiv i 1 suzdržanim donosi 
Programa javnih potreba u sportu Grada Zaboka za 2021. godinu 
 

8.) Prijedlog programa javnih potreba u kulturi za 2021. godinu, 
Bez rasprave, Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog broja članova, sa 11 
glasova, 3 protiv i 1 suzdržanim donosi 
Program javnih potreba u kulturi za 2021. godinu 
 

9.) Prijedlog programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2021. godinu, 
Bez rasprave, Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog broja članova, sa 11 
glasova za, 2 protiv i 2 suzdržana donosi 
Program utroška sredstava šumskog doprinosa za 2021. godinu 
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10.) Prijedlog programa utroška sredstava od prodaje stanova na kojima postoji 
stanarsko pravo za 2021.,  
Bez rasprave, Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog broja članova, sa 10 
glasova za, 3 protiv i 2 suzdržana donosi 
Program utroška sredstava od prodaje stanova na kojima postoji stanarsko pravo za 2021. 
 

11.) Prijedlog programa raspodjele spomeničke rente za 2021. godinu, 
Bez rasprave, Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog broja članova, sa 11 
glasova za, 3 protiv i 1 suzdržanim donosi 
Programa raspodjele spomeničke rente za 2021. godinu 
 

12.) Prijedlog programa utroška dijela sredstava turističke pristojbe za 2021. 
godinu, 
Bez rasprave, Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog broja članova, sa 10 
glasova za, 4 protiv i 1 suzdržanim donosi 
Programa utroška dijela sredstava turističke pristojbe za 2021. godinu 
 

13.) Prijedlog programa korištenja sredstava ostvarenih od naknade za promjenu 
namjene poljoprivrednog zemljišta na području grada Zaboka u 2021. godini,  
Bez rasprave, Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog broja članova, sa 11 
glasova za, 3 protiv i 1 suzdržanim donosi 
Program korištenja sredstava ostvarenih od naknade za promjenu namjene 
poljoprivrednog zemljišta na području grada Zaboka u 2021. godini 
 

14.) Prijedlog programa korištenja sredstava ostvarenih od naknade za 
zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na području Grada Zaboka za 
2021. godinu, 
Bez rasprave, Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog broja članova, sa 11 
glasova za, 3 protiv i 1 suzdržanim donosi 
Program korištenja sredstava ostvarenih od naknade za zadržavanje nezakonito 
izgrađenih zgrada u prostoru na području Grada Zaboka za 2021. godinu 
 

Točka 4. 
Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o porezima Grada Zaboka 
 Ivan Hanžek – među porezima koje država raspisuje prema poreznicima, jedini porez 
koji je u ovlasti gradova i općina je porez na potrošnju. Porezna uprava ne vrši kontrolu 
naplate tog prihoda pa ispada da oni koji uredno plaćaju i prijavljuju su žrtve. S obzirom da 
nemamo utjecaja na kontrolu i prisilnu naplatu tog poreza i neizvršavanje prisilne naplate od 
strane Porezne i na taj način ćemo pomoći dijelu gospodarstvenika. Kompenzaciju za taj dio 
prihoda koji čini oko 400.000,00 kn godišnje osigurat ćemo promjenama uvjeta za naplatu 
komunalne naknade za trgovačke djelatnosti. 
 Nakon toga Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog broja članova, s 
11 glasova za i 4 suzdržanih donijelo je 
Odluku o izmjenama Odluke o porezima Grada Zaboka. 
 

Točka 5. 
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi 

Ivan Hanžek – u postojećoj odluci o komunalnoj naknadi postoje tri kategorije koeficijenta za 
trgovine. S obzirom na postojeći broj velikih trgovačkih centara i novih koji će doći, a na 
činjenicu da oni ne sudjeluju u društvenom životu grada, prijedlog je da se ukinu povlašteni 
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koeficijenti komunalne naknade za velike centre. Oni nemaju skladišni prostor pa se više troše 
gradske prometnice stoga će na ovaj način više sudjelovati u održavanju putem veće 
komunalne naknade. Ivan Hanžek – to ne pogađa male dućane, odnosi se samo na velike 
centre. Žarko Ivančić – zbog privremenog zatvaranja obrta – kakve su tu mogućnosti da se 
umanji komunalna naknada? Ivan Hanžek – upućen je zahtjev ministarstvu za službeno 
tumačenje, ne samo da se smanji koeficijent na 1 (da bude kao i za stambeni prostor) već da 
se odlukom Grada može odrediti razdoblje za koje se komunalna naknada ne plaća za prostore 
koji nisu u funkciji. Nakon rasprave Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog 
broja članova, sa 11 glasova za i 4 suzdržana donosi 
Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi. 
 

Točka 6. 
Izbor članova i zamjenika članova Savjeta mladih Grada Zaboka 
Natalija Gretić – mandat članova Savjeta mladih Grada Zaboka traje tri godine te istječe u 
svibnju. Proveden je natječaj. Žarko Ivančić izjavljuje da se suzdržava od glasovanja. 
Konstatira se da je izabran Savjet mladih Grada Zaboka. Nakon provedenog postupka 
prebrojavanja glasova Gradsko vijeće Grada Zaboka, većinom glasova ukupnog broja 
članova, sa 14 glasova za, donosi Zaključak o izboru članova Savjeta mladih Grada 
Zaboka. 
 

Točka 7. 
Lokalni program za mlade Grada Zaboka za razdoblje od 2021. do 2025. 

Nenad Miletić - Grad Zabok s partnerskim organizacijama izradio je nacrt programa 
za predloženo razdoblje. 

Nakon toga, bez rasprave, Gradsko vijeće Grada Zaboka jednoglasno, s 15 glasova za, 
donosi Lokalni program za mlade Grada Zaboka za razdoblje od 2021. do 2025. 
 

Točka 8. 
Povjeravanje komunalnih djelatnosti trgovačkom društvu PLAVINKA, d.o.o., 
donošenje odluka o povjeravanju obavljanja uslužne komunalne djelatnosti: 
 
1.) održavanje javnih zelenih površina,  

Nenad Miletić – standardne odluke kojima svake godine povjeravamo obavljanje 
komunalnih djelatnosti našem komunalnom trgovačkom društvu. 

Nakon toga, bez rasprave, Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog 
broja članova, s 12 glasova za i 3 suzdržanih donosi Odluku o povjeravanju obavljanja 
komunalne djelatnosti - održavanje javnih zelenih površina 
 
2.) održavanje groblja i usluge ukopa pokojnika unutar groblja, 

Nakon toga, bez rasprave, Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog 
broja članova, s 12 glasova za i 3 suzdržanih donosi Odluku o povjeravanju obavljanja 

- komunalne djelatnosti održavanje groblja  
- uslužne komunalne djelatnosti - usluge ukopa pokojnika unutar groblja 

 
3.) održavanje čistoće javnih površina,  

Nakon toga, bez rasprave, Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog 
broja članova, s 12 glasova za i 3 suzdržanih donosi Odluku o povjeravanju obavljanja 
komunalne djelatnosti - održavanje čistoće javnih površina 

 
4.) usluge parkiranja na uređenim javnim površinama, 
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Nakon toga, bez rasprave, Gradsko vijeće Grada Zaboka većinom glasova ukupnog 
broja članova, s 12 glasova za i 3 suzdržanih donosi Odluku o povjeravanju obavljanja 
uslužne komunalne djelatnosti - usluge parkiranja na uređenim javnim površinama. 
 

Točka 9. 
Prijedlog odluke o raspoređivanju sredstava iz Proračuna Grada Zaboka za 

financiranje redovitih političkih aktivnosti u 2021. godini 
 Natalija Gretić – godišnja odluka po kojoj političke stranke i nezavisni vijećnici  
ostvaruju pravo na godišnje financiranje političkih aktivnosti iz Proračuna Grada Zaboka. 

Nakon toga, Gradsko vijeće Grada Zaboka sa 12 glasova za i 3 suzdržana donosi 
Odluku o raspoređivanju sredstava iz Proračuna Grada Zaboka za financiranje 
redovitih političkih aktivnosti u 2021. godini. 
 

Točka 10. 
Prijedlog Odluke o donošenju Prostornog plana uređenja Grada Zaboka – pročišćeni 
tekst 

Nenad Miletić – koncem rujna donesene su VII. Izmjene i dopune Prostornog plana 
uređenja Grada Zaboka. Temeljem zakona, nakon svake izmjene i dopune potrebno je donijeti 
pročišćeni tekst. 
Nakon toga, Gradsko vijeće Grada Zaboka sa 11 glasova za, 1 protiv i 3 suzdržanih donosi 
Odluku o donošenju Prostornog plana uređenja Grada Zaboka – pročišćeni tekst. 
 

Točka 11. 
Plan djelovanja Grada Zaboka u području prirodnih nepogoda za 2021. godinu, 
Nenad Miletić – Grad ima zakonsku obvezu donošenja Plana. Plan sadržava popis mjera i 
nositelje. 
Nakon toga, Gradsko vijeće Grada Zaboka sa 12 glasova za i 3 suzdržanih donosi Plan 
djelovanja Grada Zaboka u području prirodnih nepogoda za 2021. godinu 
 

Točka 12. 
Civilna zaštita 

Nenad Miletić – Grad Zabok je u obvezi vršiti analizu, a i donijeti Plan razvoja 
sustava. 
      1.) Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Grada Zaboka u 2020. godini, 

Nakon toga, bez rasprave Gradsko vijeće Grada Zaboka, jednoglasno, sa 15 glasova za 
donosi Analizu stanja sustava civilne zaštite na području Grada Zaboka u 2020. godini. 
      2.) Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Zaboka za 2021. godinu s       
           financijskim učincima za trogodišnje razdoblje. 
 Nenad Miletić – veže se na analizu stanja. Plan je identičan kao i za prethodno 
razdoblje. Nataša Hlaban – pohvaljuje Grad Zabok kad je u pitanju civilna zaštita – jedan od 
rijetkih gradova koji kod izrade programa vodi računa, odnosno komunicira sa udrugama 
osoba s invaliditetom. 
 Nakon toga, Gradsko vijeće, sa 12 glasova za i 3 suzdržanih donosi Plan razvoja 
sustava civilne zaštite na području Grada Zaboka za 2021. godinu s financijskim 
učincima za trogodišnje razdoblje. 
 

Točka 13. 
Izvješće o provedbi Godišnjeg plana upravljanja imovinom-nekretninama Grada 
Zaboka za 2019. godinu 
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 Natalija Gretić – radi se o jednom od izvještaja koji smo obvezni donijeti. Za istaknuti 
je da se redovito snimaju i uknjižuju nerazvrstane ceste te po Zakonu o komunalnom 
gospodarstvu uknjižbu komunalne infrastrukture (parkovi, sportski centi i sl.). 
 Nakon toga, Gradsko vijeće Grada Zaboka, sa 11 glasova za i 4 suzdržanih donosi 
Izvješće o provedbi Godišnjeg plana upravljanja imovinom-nekretninama Grada 
Zaboka za 2019. godinu. 
 

Točka 14. 
Godišnja pomoć umirovljenicima povodom Božića i Nove 2021. 
 Branko Piljek – što mi financiramo pod ovom točkom dnevnog reda – pomoć za što? 
Marija Sinković – radi se o bonovima u naravi, isto kao i prošle godine. Branko Piljek - koje 
blagdane i praznike – dijelom Božić i dijelom cijelu 2021. godinu? Ivan Hanžek – to je 
jednokratno povodom Božića i Nove Godine. 
 Nakon toga, Gradsko vijeće Grada Zaboka, jednoglasno s 15 glasova za donosi 
Odluku o godišnjoj pomoći umirovljenicima povodom božića i Nove 2021. 
 

Točka 15. 
Izvještaj Gradonačelnika o korištenju sredstava proračunske zalihe za rujan i listopad 
2020. 
 Utroška nije bilo. Gradsko vijeće Grada Zaboka, bez rasprave, s 12 glasova za i 3 
suzdržanih donosi Zaključak o prihvaćanju izvještaja o korištenju sredstava proračunske 
zalihe za rujan i listopad 2020. 
 

Točka 16. 
Prijedlog Odluke o oslobađanju od obveze plaćanja komunalne naknade kao mjere 
ublažavanja negativnih posljedica uzrokovanih koronavirusom COVID-19 
 Ivan Hanžek – s obzirom na okolnosti da su pojedine djelatnosti zatvorene u prosincu 
zbog Odluke Stožera civilne zaštite RH smatrali smo korektnim da se gospodarski subjekti 
koji su zatvoreni oslobode plaćanja komunalne naknade za prosinac. Ukoliko se isto stanje 
nastavi, o tome će ovo vijeće donijeti nove odluke. 

Nakon toga, Gradsko vijeće Grada Zaboka, jednoglasno s 15 glasova za donosi 
Odluku o oslobađanju od obveze plaćanja komunalne naknade kao mjere ublažavanja 
negativnih posljedica uzrokovanih koronavirusom COVID-19. 
 

Točka 17. 
Vijećnička pitanja i prijedlozi. 
Nevenka Gregurić - u kojoj je fazi rješavanje uvjeta za izgradnju nove područne škole i 
dječjeg vrtića u Špičkovini, te o kojoj se lokaciji radi. Ivan Hanžek - u proračunu za 2021. 
kojeg ste upravo donijeli predviđena su sredstva za projekte. Dogovorom između KZŽ i 
Grada plan je da će Grad financirati izvedbu projekata, a KZŽ izgradnju. Zatraženo je rješenje 
od nekoliko projektanata. Potencijalna lokacija je u vlasništvu OŠ K. Š. Gjalski, kraj Rude 
Rožmana tzv. „Trešnjevka“. Nataša Hlaban - građanska inicijativa „Pokreni Zabok“ uputila je 
Gradu prijedlog kojim predlažu da Grad organizira snimanje ili prijenos sjednica Gradskog 
vijeća. Ivan Hanžek - odgovorit ćemo pisanim putem. Branko Piljek – problem pješačkog 
prijelaza preko željezničke pruge kod ZIVT-a – u kojoj je fazi rješavanje pitanja toga 
prijelaza? Bežični internet – u Poreču na tri lokacije riješili bežični Internet putem sredstava 
Europske unije. Što Zabok radi po tom pitanju? Prostorni plan – trebao bi biti donijet s 
dugoročnim strategijama. Zadnjim izmjenama došlo je do promjene uvjeta kod izgradnje 
doma za starije. Navedene promjene mogu se tumačiti kao pogodovanje investitoru. 
Investitoru je istima omogućena izgradnja stambenog prostora – možda bi se još netko javio 
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na prvi natječaj da su bili takvi uvjeti i završio tu priču ranije. Ivan Hanžek – ne mogu se 
graditi stanovi. Plan je izmijenjen da „markica“ ne diktira mogućnosti promjena iz javnih 
sadržaja – ne mogu biti komercijalni sadržaji – investitor može napraviti hotel, ali ne stanove. 
Željeznički prijelaz – od 2011. projektanti nisu izašli na lokaciju. 2016. mi smo napravili 
proširenje prijelaza za pješake. U izvođenju sadašnje investicije taj su prijelaz isključili. Sad 
se radi detaljno rješenje za uspostavljanje pješačkog prijelaza i privođenje Kolodvorske ulice 
na prijelaz. Kada dođe do toga opet će nakratko prijelaz biti zatvoren jer se mora dići niveleta 
skroz do dućana. Grad upozoravao da je stanje opasno za pješake – stare ljude, majke s 
djecom, invalide. Pješak koji ide preko prijelaza dolazi u situaciju da mora ići ispred 
automobila. Kruno Čačko – vezano uz bežični internet Grad Zabok je ostvario sufinanciranje 
od Europske komisije iznos od 15.000,00 EUR-a u okviru programa WiFi4EU. U studenom je 
proveden natječaj za implementaciju projekta, a sam projekt bi trebao biti završen u narednih 
7-10 dana. Grad Zabok od 2015. godine u centru ima postavljene lokacije za bežični pristup 
internetu. Lokacije za implementaciju sustava odabirane su prema okupljanjima mladih koji 
najčešće koriste takav pristup internetu. Nevenka Gregurić – da li će time biti obuhvaćeno 
područje Dubrave i Špičkovine? Kruno Čačko - ovo nije komercijalni Internet već javno 
dostupni besplatni Internet. On je namijenjen za domove, škole, knjižnice, galerije i javne 
prostore.  Nevenka Gregurić – na našem području imamo izuzetno lošu Internet vezu. Kruno 
Čačko – radi se o tome da postoji pomanjkanje interesa infrastrukturnih operatora za 
izgradnju širokopojasnog interneta izvan gusto naseljenih područja. Zoran Bunčec – uloga 
prometnih redara i njihovo reguliranje prometa u Zaboku. Ivan Hanžek – mi imamo premalo 
prometnih redara – dva redara na pola radnog vremena. Za regulaciju prometa trebala bi biti 
dva istovremeno. Prijedlog je da se razmisli, putem studentskog servisa, o prometnoj jedinci 
mladih. Zoran Bunčec – na taj način se u Zagrebu rješavaju prometne gužve. 
 
Završeno: 20:30 
 
 
         Zapisničar                             PREDSJEDNIK 
                                                                                                    Gradskog vijeća 
        Kruno Čačko                                                    Žarko Ivančić, oec.  
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